
Epidemiudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 16. marts 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 42
Da vi har set flere bekymrende eksempler på corona-udbrud på plejehjem, hvor beboerne
har fået den første corona-vaccination, bedes ministeren redegøre for, hvad der ligger til
grund for disse udbrud og samtidig tilkendegive, om man fra Styrelsen for Patientsikker-
hed’s side oplyser de enkelte plejehjem om, at der er en periode fra man vaccineres til
vaccinen yder beskyttelse, og man derfor skal opretholde alle hygiejne- og afstandsfore-
skrifter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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